

LETTER OF PROXY

I/We

كتاب تفويض

أنا / نحن

hereby appoint:					بهذا أفوض/ نفوض:
M	%	(1)	(1) <u>%5 a</u> (2)		السيد / السيدة
M	Maximum 5% Maximum 5%	(3)	(3) ——	ينسبة أقصر بنسبة أقصر	السيد / السيدة
To attend the Annual General Assembly Meetin Chamber of Commerce & Industry - Sharjah on 11:00 A.M. with the opportunity to attend the meatricipate, ask questions and vote at the meetin smartphone, tablet or computer.	Tuesday, 30 April, 20 neeting online / remote	024 at ly,	َ في تمام كترونية بنود جدول	، غرفة تجارة وصناعة الشارقة ماركة عن بعد عبر المنصة الال طرح الاسئلة والتصويت على	لحضور اجتماع الجمعية العمومية السنويا الثلاثاء الموافق 30 ابريل 2024 في مبني الساعة 11:00 قبل الظهر مع امكانية المنا المعتمدة التي يمكنكم من خلالها المناقشة، اعمال الاجتماع عبر استخدام هواتفكم الذ
ignature of the Proxy/Proxies:			Α . σ		توقيع المفوض / المفوضين:
1)					(1)
2)					(2)
3)					(3)
ignature of the Shareholder(s)					توقيع المساهم / المساهمين
		_			
Date:		_			مؤرخ في:

According to Clauses 1 2 of Article 40 of the Corporate Governance Manual, we would like to inform the shareholders with the following:

- 1- Each shareholder who has the right to attend the general assembly may delegate someone from other than the Board members or the staff of the company, or securities brokerage company, or its employees, to attend on his behalf as per a written delegation stating expressly that the agent has the right to attend the general assembly and vote on its decision. A delegated person for a number of shareholders shall not have more than (5%) of the Company issued capital after gaining that delegation. Persons lacking legal capacity and are incompetent must be represented by their legal representatives.
- 2- The shareholder signature on the referred in clause No. (1) shall be authenticated by any of the following entities:
- a) Notary Public.
- b) Chamber of Commerce or an Economic Department.
- c) Bank or company licensed in the state, provided that the agent shall have account with any of them.
- d) Any other entity licensed to perform attestation works.
- For shareholders with a bank account with Bank of Sharjah:
 The above letter of proxy issued by the principal must be deposited during the official working hours at the Bank's Head Office, located on Al Khan Street, Sharjah, at least 48 hours before the scheduled date of the meeting to allow the bank verifying the signature of the shareholders in its records.
- For shareholders with no bank account with Bank of Sharjah: The letter of proxy should be attested as per paragraph 1- (a) above with the Notary Public or the signature of the shareholder verified by the shareholders bank.

بناءً على متطلبات البندين 1 و 2 من المادة رقم 40 من دليل الحوكمة، نود أن نلفت السادة المساهمين إلى ما يلي:

1-يجوز لمن له حق حضور الجمعية العمومية أن ينيب عنه من يختاره من غير أعضاء مجلس الإدارة أو العاملين بالشركة أو شركة وساطة في الأوراق المالية أو العاملين بها بمقتضى كتاب تفويض ثابت بالكتابة ينص صراحة على حق الوكيل في حضور اجتماعات الجمعية العمومية والتصويت على قراراتها. ويجب ألا يكون الوكيل - لعدد من المساهمين-حائزًا بهذه الصفة على أكثر من (5%) من رأس مال الشركة المصدر. ويمثل ناقصي الأهلية وفاقديها النائبون عنهم قانوئًا.

2- يتعين أن يكون توقيع المساهم الوارد في كتاب التفويض المشار إليه في البند (1) أعلاه هو التوقيع المعتمد من لادى أحد الجهات التالية، و على الشركة اتخاذ الإجراءات اللازمة للتحقق من ذلك.

أ- الكاتب العدل.

ب- غرفة تجارة أو الدائرة الاقتصادية.

ج- بنك أو شركة مرخصة بالدولة شريطة أن يكون للموكل حساب لدى أي منهما. د- أي جهة أخرى مرخص لها للقيام بأعمال التوثيق.

- للمساهمين الذين لديهم حساب بنكي في بنك الشارقة:

يجب إيداع كتاب التقويض المذكور أعلاه الصادر من الموكل خلال ساعات العمل الرسمية في المقر الرئيسي للبنك الكائن في منطقة الخان، الشارقة قبل 48 ساعة على الأقل من الموعد المحدد للإجتماع للسماح للبنك بالتحقق من توقيع المساهم في سجلاته الخاصة.

- للمساهمين الذين ليس لديهم حساب بنكي في بنك الشار قة: يجب توثيق التوكيل الخاص لدى كاتب العدل او توقيع المساهم الذي تم التحقق منه من قبل بنك المساهم.